
Referat 
Bestyrelsesmøde Resenbro 

Mandag d. 2. maj 2022 
Kl. 19.00 – 21.30 
Stort mødelokale  

 
 

Mødeleder: Mia  
Referent: KL 
Kageordning: Christopher  
Forældrenyt: Louise 
Afbud: Dorte Kvist, Tine, Bjarke og Louise 
Dagsorden 
1. 
(O) 
19.00-19.10 

 
Nyt fra ledelsen  
Nyt fra bestyrelsesformanden 
Nyt fra andre 
 

- Flexjobber Inge, morgenSFO, 
Virksomhedspraktik i maj, 
herefter ansat i en stilling på 
8,5 timer som morgenåbner fra 
juni. 
 

- Bestyrelsen spørges om 
tilladelse til at lave BLs stilling 
til en fast stilling.  
Dette blev besluttet. BL har 
været igennem et 
ansættelsesforløb og er derfor 
ansat efter alm. procedere.  
 

- Obs. På ”indbrud” i 
mooncarskuret/ uaflåst skur 
samt bil på p-pladsen. 
 

- Skole/SFO-områder bruges i 
weekenderne og om aftenen. 
Det er problematisk, at der 
ødelægges ting, flyttes rundt på 
genstande etc. 
 

- Frank skal spørges om 
”hundeluftning forbudt” på 
legepladsen. (KL) 
 

- Byfest: skal klasserne have en 
bod? Lørdag den 10.sep. 
Forældrerådene for klasserne 
sørger for at planlægge boder, 
vagtplaner etc. Der tjenes 
penge til klassekassen. 
Christoffer Knuth laver et skriv 
til forældrerådene. 

 
 
 
 



2. 
(D) 
19.10-19.30 

 
Besøg af elevrådet 
 
Ester 6. klasse 
 
William 5. klasse 
 
 

Vild med dans, Trivselsdag og 
Klassedage: Godt for fællesskabet i 
klasserne. 
Toiletterne: Det skal være rart at gå på 
toilettet for alle.  
Garderoberne: Der skal være orden i 
garderoberne. 
 
Der kommer mange ideer op. Der 
snakkes meget om ordensregler. 
Der er dagsorden og referat hver gang. 
Det kan være udfordrende med de 
yngste, de kan være ”utålmodige”. 
 
Vi har ikke snakket om sikker skolevej, 
men E fortæller om at være 
skolepatrulje. 
W og E oplever ikke udfordringer med 
farlige veje. 
 
 

3. 
(O, B) 
19.30-20.30 

 
Skoleårets planlægning: 
Timefordelingsplan 
Ens lektionslængder 
Reduktion af skoledagen 
Skoleplan 
 
- Samarbejde med den Kreative Skole 
- Genopslag pædagogstilling 
 

Formelle beslutninger: 
- Timefordelingsplan: Mulighed 

for at planlægge efter de 
vejledende timetal på de 
”almindelige” skoleuger.  
 
Vi reducerer skoledagen 
(understøttende undervisning) 
og konverterer til to-
voksenordning.  
I indskolingen reduceres den 
næsten ikke, på mellemtrinnet 
reduceres det med næsten to 
timer 
Fra ministeriet er der ikke 
læsebånd, men det har vi 
prioriteret på RS. 
Vi adskiller os fra vejl.timetal på 
praksismusiske fag på 
mellemtrinnet. Det kører som et 
”rul”, hvor alle tre klasser kører 
det samme. Det betyder, at vi 
skærer en time fra 5. og 6. 
klasse. 

 
- I kommende skoleår vil vi gerne 

harmonisere lektionslængderne.  
Tidligere har det været sådan, 
at lektionerne over middag har 
været 0,66 (40 min) lektioner. 
Tiden har været afgivet til 
læsebånd. Udfordringen er, at 
når man planlægger, er det 
ulige fordelt, at nogle fag mister 
meget tid. 
I det kommende skoleår gøres 
alle lektionerne 0,75 time (45 
min) 

 



- Der kan reduceres yderligere 
1,5 time i indskolingen (UUV). 
Holdning om både at bevare 
UUV og at afkorte dagen endnu 
mere. 

 
- Der kan reduceres mere på 

4.årgang, så der kun er en lang 
dag frem for to. Dog kan det 
ønskes at huske bevægelsen i 
uv. 

 
BESLUTNING: 

- Der reduceres yderligere i 
skoledagen for 4.klasse 
(1.lektion). 

____________ 
Skoleplan: 
Inden skoleåret planlægges, laves en 
skoleplan. Den er udarbejdet, så den 
beskriver begge personalegrupper. 
Skoleplanen gennemgås af KL. 
Orientering om fagfordelingsprocessen. 
______ 
Samarbejde med den kreative skole: 
Alle børn på kommende 2. og 
kommende 3. klasse skal lære at spille 
klarinet. Alle får en klarinet med hjem. 
Valgt at to grunde: fylder relativt lidt og 
DK som sandsynligvis skal have musik i 
omtalte klasse kan spille saxofon. 
_______ 
Genopslag af pædagogstilling: 
Der ændres i stillingsopslaget, så det er 
mere fængende. Knuth deltager gerne i 
ansættelsesudvalget, hvis det kan passe 
med ”øvrige forpligtigelser”. Andre er 
velkomne til at deltage. 

 
Pause 
20.30-20.40 

  

4. 
(O) 
20.40-20.50 

 
Valg til skolebestyrelsen 
- Status 
 

Der har været valg i valgbestyrelsen. 
Der er lavet et skriv til forældre på aula 
(og kommende bh.kl-forældre via e-
boks). 
Der skal vælges 4. Ingen har endnu 
meldt sig, fristen er den 8.maj. 
 
 

5. 
(D,B) 
21.00-21.10 
 

 
Nedsættelse af udvalg. 
Kapacitetsudfordringer. 

I forlængelse af prognoserne fra sidste 
møde, ønskes der at 
børne/ungeudvalget gøres 
opmærksomme på, at der skal til at ske 
noget med kapacitetsudfordringerne. 
Prognosen (bilag fra bu-møde) kan 
bruges til at komme i tale med 
medierne. Kunne evt. sendes til en 
journalist. 
Modulbyggeriet (børnehaven) er aflyst. 
Der vides ikke af hvilken grund. 
 



O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

Møderække kommende år.  Kage Forældrenyt  
 
Mandag den 2. maj  Christopher Louise 

Fredag den 10. juni   Bjarke 

Dialogmøde sidst i maj. Christoffer og 
Christoffer laver et udvalg, der skriver 
noget til BU-udvalget. 
 

6. 
(D,B) 
21.10 – 21.20 
 

 
Skolebestyrelsens årsberetning 
- Hvordan? 

Tidligere har man lavet en video, som 
blev lagt ud som beretning. 
Det kunne være et klasseprojekt. 
Det kunne fordeles i hele bestyrelsen, 
så alle skriver lidt, som stykkes 
sammen. 
Emner: 
Opstart efter corona 
Trivsesdage/trivselstiltag: Trivselsdag 
(Indsamling til Ukraine), klassedage, 
vild med dans etc. 
Kapacitetsudfordringer. 
 
Tages op og behandles på møde med 
forældrerådene i september. 
 
 

7. 
21.20-21.30 

 
Evt. 
 

 
 


